
	  
Protokoll	  nr	  31	  	  
Styrelsemöte	  
ADELSÖ	  Sättra	  samfällighetsförening	  GA:1,	  ”Vägföreningen”	  
Organisationsnummer	  717913-‐3884	  	  	  
Datum	  2017-‐11-‐22	  klockan	  18.	  	  
Plats	  Lastberget	  
	  

Närvarande:	  Tonny	  Svensson,	  Marie	  Sundberg	  och	  Mats	  Gransell	  
	  
§1	  Styrelsens	  ordförande	  hälsade	  välkomna	  och	  förklarade	  mötet	  
öppnat	  
	  
§2	  Till	  justerare	  valdes	  Mats	  Gransell	  
	  
§3	  Till	  sekreterare	  valdes	  Marie	  Sundberg	  
	  
§4	  Mötets	  dagordning	  godkändes	  
	  
§5	  Anmälan	  om	  ny	  styrelse	  ska	  göras	  till	  Lantmäteriet	  senast	  i	  nästa	  
vecka.	  Marie	  fyller	  i	  och	  Tonny	  skriver	  under.	  	  
	  
§6	  Slitageavgift	  
Slitageavgiften	  är	  enligt	  praxis	  från	  förra	  årets	  styrelse	  5	  000	  kronor.	  
Styrelsens	  uppfattning	  är	  att	  avgiften	  inte	  täcker	  vägföreningens	  
kostnader	  för	  de	  omfattande	  skador	  som	  sker	  på	  föreningens	  vägar	  i	  
samband	  med	  pågående	  arbeten	  och	  byggen.	  Styrelsen	  avser	  därför	  
snarast	  att	  se	  över	  avgiftsnivåer	  och	  -‐modell.	  
	  
§7	  Ekonomi.	  Ordföranden	  lämnade	  en	  rapport	  om	  föreningens	  
ekonomiska	  ställning.	  	  
	  
§8	  Utförda	  åtgärder	  
Sladdning	  har	  skett	  lördagen	  den	  11	  november.	  Arbetet	  utfördes	  av	  
Jimmy/Collberg/	  Fröjd	  på	  löpande	  avrop.	  Information	  har	  lagts	  ut	  på	  
hemsidan.	  	  



Felsökning	  av	  vägbelysningen	  är	  utförd	  och	  belysningen	  är	  åter	  i	  
gång.	  Styrelsen	  beslutade	  inköpa	  material	  för	  upprustning	  av	  
elstolpar	  av	  Svenska	  Elbyrån	  efter	  redogörelse	  från	  Mats	  Gransell.	  
	  
§10	  Kommande	  åtgärder	  
Vägbelysningen.	  Beslutat	  fortsatt	  arbete	  under	  vintern	  ska	  ske	  i	  två	  
steg.	  	  
Steg	  1:	  Fem	  lampor	  behöver	  bytas	  före	  vintern.	  Företrädesvis	  genom	  
att	  Mats	  utnyttjar	  Björkfjärdens	  förråd	  av	  bättre	  begagnade	  lampor.	  	  
Steg	  2:	  På	  några	  ställen	  ska	  kabelförbindelser	  grävas	  och	  på	  tre	  –fyra	  
stolpar	  krävs	  att	  det	  borras	  kabelingångar.	  Förlagd	  kabel	  ska	  kopplas	  
in	  i	  de	  stolpar	  som	  ännu	  inte	  är	  inkopplade.	  Det	  kräver	  borrning	  och	  
elarbete.	  	  
	  

Björkfjärden	  bjuder	  på	  Mats	  arbete.	  Styrelsen	  beslutade	  ersätta	  
Mats/Björkfjärden	  för	  inköpt	  material	  och	  direkta	  omkostnader	  
liksom	  att	  köpa	  in	  tjänster	  från	  Stanislas	  och	  Conny.	  	  
	  

Beslut	  finns	  även	  om	  nya	  lyktstolpar	  vid	  Midgård.	  Arbetet	  skjuts	  upp	  i	  
avvaktan	  på	  nya	  beslut	  om	  utbyte	  av	  armatur	  på	  hela	  anläggningen	  
under	  våren.	  
	  

Vid	  nästa	  styrelsemöte	  ska	  styrelsen	  diskutera	  förvärv	  av	  de	  
kabeltrummor,	  nedlagda	  och	  kvarvarande	  ovan	  jord,	  som	  
Björkfjärden	  införskaffade	  i	  samband	  med	  fiberdragningen.	  	  
	  
Vägunderhåll.	  Styrelsen	  beslutade	  att	  undersöka	  möjligheten	  att	  ta	  
fram	  ett	  serviceavtal	  för	  vägskötsel	  för	  helåret.	  Tonny	  undersöker	  
återkommer	  snarast	  per	  mail.	  
	  
Allmänningarna	  mellan	  tomterna	  på	  Bygatan.	  Frågan	  delegerades	  till	  
Mats	  och	  Marie.	  
	  
Brevlådestället	  vid	  infarten	  till	  Bygatan.	  Den	  nedre	  raden	  sitter	  för	  
lågt,	  det	  växer	  det	  in	  gräs,	  samlar	  fukt	  samt	  sitter	  i	  höjd	  för	  hundar	  
att	  lyfta	  på	  benet.	  Marie	  kontaktar	  Tommy	  Hindstram	  för	  en	  offert	  
för	  ombyggnad.	  



	  
Städdagar.	  Enligt	  stämmans	  beslut	  ska	  föreningen	  ha	  två	  städdagar	  
per	  år.	  Den	  första	  ska	  ske	  i	  vår.	  Ett	  önskemål	  är	  att	  kunna	  engagera	  
personer	  utanför	  styrelsen	  att	  organisera	  städprogrammet.	  	  
Styrelsen	  ska	  återkomma	  till	  frågan.	  
	  
§12	  Nästa	  ordinarie	  möte	  hålls	  den	  16	  januari	  2018.	  Mötet	  
avslutades.	  
	  
	  
	  
	  
Tonny	  Svensson,	  ordförande	  
	  
	  
	  
	  
	  
Marie	  Sundberg,	  sekreterare	  
	  
	  
	  
	  
Mats	  Gransell,	  justerare	  
	  
	  
.	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  


